
Referat af Bestyrelsesmøde d.16 – 11 – 2022 

Tilstede: Christina – Liselotte – Anders – Horst 

Jimmi Eibye kom forbi for at hilse på bestyrelsen og som bestyrelsen fremover skal samarbejde 

med. 

Christina orienterede om omplantningen af bedene foran Brøndbyvestervej 26 – 28.  

Horst foreslog at syrenbusken ikke bliver klippet ned da det ikke giver menig. Dem som benytter 

bænken er glad for den skygge som busken giver om sommeren, til gengæld bliver den udtyndet i 

bunden til forår. 

Pernille Sofia bliver kontaktet vedr. hegn for grenaffald højden skal være 1.20m. 

Vi vil igen opsætte lyskæde i flagstangen da dennes forbrug af strøm er meget lav og beboerne er 

meget glade for det. 

Vi har også bedt Jimmi følge op på hulmursisolering for kontakt af mulige tilskud for dette. 

Da vi også har tilsluttet os for parkeringsvagt, afventer vi til ny indkaldt møde fra GB. 

Mødet sluttede med at ønske hinanden god Jul og godt Nytår. 

Næste møde 25-01- 2023  

Referent: Horst  

 


